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LEADERSHIP 
GREETINGS 

领导寄语 
奔赴下一个十年之约，回顾 2013 年首届学生入学以来的发展历

程，上海纽约大学可以自豪地说，我们有幸为数千位学子搭建

了文化思想交流碰撞的桥梁，为中外学生创造了独一无二成长

和探索的沃土。在不断发展变化的当今世界，引导学生全面客

观地认识自我、了解世界，树立务实怀远的职业发展目标，完

成从学校到社会的良好衔接，是学校职业发展中心的核心工作。

我校职业发展中心提供一系列针对性服务，旨在帮助学生做好

充足准备迎接全球范围内日益复杂的职业规划挑战。从个性化

咨询、职业发展专题活动到实习就业信息分享，我们致力于为

学生提供各类锦囊巧计，帮助其在专业领域取得成功。我们十

分感谢多年来与我们合作的企业雇主和导师，同我们为学生职

业发展构建了强有力的专业支持。我们的校友遍布在全球各行

各业，他们的杰出成就是我们最引以为傲的勋章，也彰显了全

面教育与针对性职业发展指导相结合所产生的深远影响。

展望未来，职业发展中心将继续着力构建一个充满活力、积极

响应的人才孵化中心，以适应来自不同国家和地区的学生以及

全球就业市场需求的不断变化。我们希望同您一起充分把握时

代机遇，共同谱写未来的卓越篇章！
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As NYU Shanghai embarks on its second decade, reflecting on the journey since 

our inaugural class in 2013, we take pride in our role in bridging cultures and 

ideas, and in creating an unparalleled environment for growth and discovery. Our 

Center for Career Development (CCD) stands at the heart of our commitment 

to fostering the personal and professional development of our students. In a 

constantly evolving world, the significance of a center that guides career paths 

while also cultivating a deeper understanding of self and purpose is paramount. 

The CCD offers a range of services designed to navigate the complexities 

of career planning in a global context. From personalized coaching and 

competency development, to networking events and internship opportunities, 

we are dedicated to equipping our students with the tools and insights 

necessary for success in their chosen fields. We are grateful to our employers 

and mentors who have partnered with us over the years, engaging with and 

nurturing our talented pool of individuals. Our alumni, who have embarked on 

successful careers worldwide, are a testament to the success of our approach. 

Their achievements highlight the transformative impact of a well-rounded 

education coupled with targeted career support. 

Looking forward to the future, the CCD is committed to being a dynamic and 

responsive resource, adapting to the ever-changing needs of our students and 

the global job market. We encourage you to fully embrace the opportunities 

available within these walls. 

学生事务助理副校长 
Assistant Vice Chancellor for Student Affairs 

Dean of Students 

彭汉智 David Pe, Ed.D 
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职业发展中心团队 
Meet Our Team 

Hao Guo 

Bo WangLining Hua 

Ji Tang 

Oscar Zhang 

Yuwei Gu 

Vanessa Zhu 

Jenna Jiang Manru Ma 

Shuhui Fan 

Malina Webb 

Ricky Ma

顺应时代和行业的发展潮流，我们通过与雇主的深度合作、校友网络的紧密联系以及个

性化的职业咨询，共同致力于学生全球化视野及国际胜任力的培养，助力他们拥抱无限

职业可能。 

Adapting to the current trends and industry development, we are committed 

to cultivating a global perspective and competence in our students. Through 

deep collaboration with employers, a strong network of alumni connections, and 

personalized career coaching, we empower students to embrace limitless career 

possibilities. 
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4

01 学校简介 
WHO WE ARE 

上海纽约大学成立于 2012 年，是经教育部批准，在上海

市及浦东新区政府大力支持下，由华东师范大学和纽约

大学合作创办的中国第一所中美合办研究型大学，也是

纽约大学全球体系中具有学位授予资格的三大校园之一。 

Jointly-established in 2012 by New York University 

and East China Normal University, NYU Shanghai 

is China’s first Sino-US research university and the 

third degree-granting campus of the NYU Global 

Network. 

育人理念 Value & Mission 

好奇严谨，厚德敬业，以世界为课堂，以天下为己任。 

Curiosity, rigor, integrity, respect, harmony, 

responsibility, deep engagement with all humanity, 

and making the world your major. 

博雅教育  Liberal Arts Education 

科学研究  Outstanding Research 

公共服务  Public Service 

国际视野  Global Mindset 

开放多元  Diversity & Inclusion 
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全球教学网络 
Global Academic Network 

海外学习是上海纽约大学本科教育不可或缺

的重要环节。学生根据专业需要和学业兴趣

在大二或大三期间选择 1-2 个学期前往纽约

大学全球教育体系中的纽约、阿布扎比校园

或 13 个海外学习中心进行交流深造。各校

园及学习中心课程体系无缝衔接，师资水平、

学生服务系统、科研资源全球统一。学生可

修读覆盖广泛学科的丰富课程，读万卷书，

行万里路。 

Global  educat ion is  an essent ia l  

component  o f  NYU Shangha i ’ s  

educational mission and curriculum. 

Students are required to study away 

for at least one semester within NYU’s 

global network, which includes the New 

York and Abu Dhabi campuses and 13 

global academic centers. Study Away 

programs provide students with access 

to globally-integrated curriculums, 

faculty ,  research resources,  and 

student services, making the world 

their classroom. 

美国 纽约 
New York, USA 

Buenos Aires, Argentina
阿根廷 布宜诺斯艾利斯

美国 华盛顿特区

美国 塔尔萨 

Washington, DC, USA 

Tulsa, USA 

Los Angeles, USA
美国 洛杉矶

阿联酋 阿布扎比

中国 上海 
Shanghai, China 

Abu Dhabi, UAE 

Prague, Czechia
捷克 布拉格 

Sydney, Australia

澳大利亚 悉尼 

Accra, Ghana
加纳 阿克拉 

Tel Aviv, Israel
以色列 特拉维夫 

London, UK
英国 伦敦 

Madrid, Spain 

Paris, France 

西班牙 马德里

法国 巴黎 

Florence, Italy
意大利 佛罗伦萨 

Berlin, Germany
德国 柏林
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02 师资力量 
WORLD-CLASS FACULTY 

按照纽约大学师资聘用标准，依托纽约大学世界一流的师资资源和选材体系，上海纽约

大学已经建成一支近 300 人的高水平、国际化、结构合理的师资队伍。教师来自世界近 

30 个国家或地区，均具有世界一流大学学术或任职经历，其中不乏美国国家科学院院士、

美国人文与科学院院士、美国科学促进会会士、电气与电子工程师协会会士等世界顶级

学术大师。

In accordance with NYU faculty employment standards, NYU Shanghai has 

built up a high-level faculty of nearly 300 scholars. Hailing from around 30 

countries and recruited from top institutions around the world, our faculty 

are leading experts who have been elected to the US National Academy 

of Sciences, the American Academy of Arts and Sciences, the American 

Association for the Advancement of Science, the Institute of Electrical and 

Electronics Engineers, and many other distinguished societies. 

1:8 
师生比 
Faculty-
Student 
Ratio 

25+ 
院士级世界学术领军人（包括诺贝尔
奖得主）来校任教 
World-renowned academicians, 
including Nobel laureates, have 
joined the university as faculty 

100% 
长聘制教师具有在国际一流高校
执教或研究经验 
Tenured faculty have teaching 
or research experience at top 
international universities 
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03 学术研究 
RESEARCH 

夯实基础科研根基，聚焦前沿研究领域 
Making Breakthrough Discoveries at the Frontiers of Knowledge 

关注城市与社会经济发展，为人民福祉贡献科研力量 
Contributing to Urban and Social Development, Well-Being, and Prosperity 

基于人文关怀，探索当今世界发展焦点问题 
Cultivating Humanitic Approaches to Meet the Challenges of a Changing World 

打造世界学术交流合作枢纽，以国际先进理念与模式引航英才科研探索之路 
Cultivating a Rich Interdisciplinary Research and Training Environment 

充分发挥国际协同创新、跨学科研究、跨文化交流三大优势，上海纽约大学的学术研究
围绕四个方面： 

NYU Shanghai prizes interdisciplinary work, international collaboration and 

intercultural exchange. 

目前学校已建成 13 个研究及联合研究中心 : 
NYU Shanghai has established 13 research centers. 

应用社会经济研究中心 
Center for Applied Social and 全球历史·经济·文化联合研究中心 
Economic Research Center on Global History, Economy and 

Culture 
人工智能与文化研究中心                  
Center of Artificial Intelligence and 数学联合研究中心 
Culture Learning Institute of Mathematical Sciences 

脑与认知科学联合研究中心 物理联合研究中心 
Institute of Brain and Cognitive Science Institute of Physics 

商学教育与研究中心 上海市人工智能与深度学习前沿科研研究基地 
Center for Business Education and Shanghai Frontiers Science Center of 
Research Artificial Intelligence and Deep Learning 

计算化学联合研究中心 上海市城市设计与城市科学重点实验室 
Center for Computational Chemistry Shanghai Key Laboratory of Urban 

Design and Urban Science 
环球亚洲研究中心 
Center for Global Asia 波动研究所 

Volatility Institute 
全球健康公平研究中心 
Center for Global Health Equity 
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01 学生概览 
STUDENT BODY OVERVIEW 

自 2013 年 8 月首届本科生入学起，上海纽约大学的学生

群体逐步发展壮大，构成了真正的国际化且多元的群体。 

Since the enrollment of the first undergraduates in 

August 2013, NYU Shanghai's student community 

has flourished, becoming truly diverse and 

multicultural. 

19 
本科专业 
Undergraduate Majors 

100+ 
国家和地区 
Countries and Regions 

7 
研究生项目 
Master’s Programs 

11 
博士项目 
PhD programs 

51/49 
本科中外学生比 
Ratio of Chinese to 
international 
undergraduate students 

本、硕、博在校生 
Students

2,000+
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02 专业设置 
ACADEMIC PROGRAMS 

本    科  Undergraduate 

文理学部 
Arts and Sciences 

生物科学 Biology 

化学 Chemistry 

经济学 Economics 

世界史（全球中国学）Global China Studies 

世界史（综合人文） Humanities 

数学与应用数学（荣誉数学）Honors Mathematics 

数字媒体技术（交互媒体艺术）Interactive Media Arts 

数字媒体技术（交互媒体与商学）Interactive Media and Business 

数学与应用数学（数学）Mathematics 

神经科学 Neural Science 

物理学 Physics 

世界史（社会科学）Social Science 

自主设计专业方向 Self Designed Honors 

商学部 
Business 
金融学（商学与金融）Business and Finance

金融学（商学与市场营销）Business and Marketing 

工程与计算机科学部 
Engineering and Computer Science 
计算机科学与技术（计算机科学）Computer Science

计算机科学与技术（计算机工程）Computer Systems Engineering

数据科学与大数据技术（数据科学）Data Science

电子信息工程 ( 电子工程 ) Electrical and Systems Engineering 

硕    士  Graduate 

纽约大学斯特恩商学院 
Stern School of Business 

数据分析和商业计算 Data Analytics & Business Computing 

营销与零售科学 Marketing and Retail Science 

组织管理与战略 Organization Management and Strategy

计量金融 Quantitative Finance 

纽约大学 Silver 社会工作学院 
Silver School of Social Work 

全球社会工作 Social Work 

纽约大学斯坦哈特文化教育和人类发展学院 
Steinhardt School of Culture, Education and 
Human Development 

英语教育（TESOL） TESOL (Teaching English to 
Speakers of Other Languages) 

纽约大学帝势艺术学院 
Tisch School of the Arts 

互动媒体艺术 Interactive Media Arts 

博    士  PhD 

生物 Biology 

化学 Chemistry 

计算机科学 Computer Science 

数据科学 Data Science 

数学 Mathematics 

神经科学 Neural Science 

物理 Physics 

社会学 Sociology 

交通运输规划与工程 Transportation Planning and Engineering 

电子工程 Electrical Engineering 

公共管理 Public Administration 

12 13 



03
招生信息 
ADMISSIONS 

本科招生 Undergraduate Admissions 

上海纽约大学面向全球招收学业优异，勇于挑战，乐于尝试新

事物，能够适应国际化竞争环境，具有强烈求知欲与好奇心，

并愿意成为跨文化沟通桥梁的优秀高中毕业生。

NYU Shanghai welcomes high school graduates from 

around the world who excel academically, embrace 

challenges, possess a strong thirst for knowledge, and 

thrive in an international environment. 

中国国籍学生：每年 1 月 1 日前，符合当年普通高考报名条件的申请人首先需完成在校

方官网的在线申请。对申请材料进行审核后，上海纽约大学将邀请部分优秀学生参加“校

园日活动”，并在考量学生“校园日活动”表现的基础上，结合高考、高中学业水平考试、

综合素质评价等，通过高校招生综合评价体系录取学生。中国港澳台学生选拔程序和录

取政策区别于中国大陆学生。具体信息以每年发布的上海纽约大学中国大陆学生或港澳

台学生本科招生简章为准。 

Chinese nationality: Applicants who meet the requirements of the Gaokao 

(College Entrance Examination) must complete an online application on the 

University's website by January 1. After reviewing the application materials, 

NYU Shanghai will invite some of the best students to participate in "Campus 

Day". Students will be admitted based on a comprehensive evaluation of 

their “Campus Day” activities, high school studies, and college entrance 

examination results. The selection process for students from Hong Kong, 

Macau, and Taiwan is different from that for students from mainland China. 

For more information, please refer to the NYU Shanghai Undergraduate 

Admissions Bulletin. 
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非中国国籍 ：申请人申请上海纽约大学时必须持有有效外国护照或国籍证明文件 4 年

（含）以上，且最近 4 年之内，有在外国实际居住 2 年以上记录。非中国国籍的申请学

生需按要求完成网上通用申请并提供相应标准化考试成绩及相关申请材料等。所有有关

申请资格的疑问，请联系上海纽约大学招生办公室：shanghai.admissions@nyu.edu。

Non-Chinese nationality: Applicants must have held a valid foreign passport 

or nationality certificate for at least 4 years when applying to NYU Shanghai, 

and have lived in a foreign country for at least 2 years within the last 4 years. 

Students apply online with standardized test scores and related materials. 

For all questions regarding eligibility, please contact the NYU Shanghai 

Admissions Office at shanghai.admissions@nyu.edu. 

硕博招生 Graduate Admissions 

上海纽约大学所有研究生项目均与纽约大学各学术学院联合培养。根据不同项目的要求，申

请学生需要向纽约大学各学院或上海纽约大学研究生招生办公室提交申请。具体要求详见各

项目申请网站。 

All of our graduate programs are jointly offered with other NYU schools 

and departments based in New York City. Depending on the program’s 

requirements, prospective students should apply to the respective partner 

schools at NYU or the Graduate Admissions Office at NYU Shanghai. Please 

refer to the official website of each program for detailed information. 
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04 毕业去向 
DESTINATIONS 

本科毕业生就业 First Destinations 

自 2017 年首届学生毕业以来，学校每年有约 500 名优秀的本科毕业生继续求学深造或

进入各行业施展才华。他们综合素质出众，全球知名企业、机构更是对其青睐有加。毕

业生去向比例最高的五大行业如下： 

Since the graduation of the first class of undergraduate students in 2017, 

NYU Shanghai has annually around 500 undergraduate alumni who make 

contributions in their fields and are highly valued by their colleagues. Their top 

5 employed fields include: 

金融服务 / 会计 / 银行  Accounting/Banking/Finance 

互联网 / 软件 / 信息技术 / 硬件 Hardware/Internet/IT/Software 

教育 / 科研  Education/Research 

公共关系 / 广告传媒 / 市场营销   Advertising/Marketing/Media 

管理咨询  Management Consulting 

深造的毕业生，或前往哈佛大学、麻省理工学院、耶鲁大学、牛津大学、剑桥大学等世

界知名学府，或去向巴黎高等商学院、伦敦商学院、佐治亚理工学院、帕森斯设计学院、

罗德岛设计学院等全球顶尖学院。其中，直接攻读博士学位的毕业生比例高达 10%，学

科涵盖法学，化学，计算机科学，经济学，历史学，神经科学，生物学，数学，物理学，

哲学等领域。

Graduates have enrolled in graduate programs around the globe at both top 

universities such as Harvard, MIT, Yale, Oxford, Cambridge, and boutique 

institutes like HEC Paris, London Business School, Georgia Tech, Parsons 

School of Design, Rhode Island School of Design, etc. Admission rate for 

prestigious PhD/JD programs reaches 10%, and subjects include but are not 

limited to biology, chemistry, computer science, economics, history, law, 

mathematics, neuroscience, physics and philosophy. 
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同时，每年均有毕业生荣获全球知名奖学金，包括清华大学苏世民学者、北京大学燕京

学者、牛津大学克拉伦登学者、斯坦福大学奈特 - 汉尼斯学者、富布赖特学者等。 

Annually, graduates are admitted to prestigious scholarship programs 

including Peking University’s Yenching Scholars, Stanford University’s Knight-

Hennessy Scholars, Tsinghua University’s Schwarzman Scholars, University of 

Oxford’s Clarendon Scholars, and US Fulbright Program. 

不少优秀的国际毕业生选择留在中国，乘国内发展之风，体味中国文化之韵，加深因异

国求学而起之缘。他们或进入传音控股、迪士尼、华为、IBM、瑞银集团、字节跳动等

知名企业任职，或前往北京大学、南京大学、清华大学、上海交通大学、香港大学、香

港科技大学、浙江大学等著名高等学府继续求学。

NYU Shanghai's international graduates have found employment with highly 

respected companies in China including ByteDance, Disney, Huawei, IBM, 

Transsion Holdings and UBS. Others have chosen to study in top-ranking 

graduate schools in China, including the Hong Kong University, Hong Kong 

University of Science and Technology, Nanjing University, Peking University, 

Shanghai Jiao Tong University, Tsinghua University, and Zhejiang University. 

国际本科毕业生
在中国深造就业比例约 
International 
Undergraduates in China 就业 Work 深造 Study 

70% 30%
扫码了解更多 

Scan to Learn More 
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04
毕业去向 
DESTINATIONS

硕士毕业生就业 Graduate Destinations 

上海纽约大学和纽约大学斯特恩商学院于 2019 年起联合

开设商科硕士项目，先后推出了“数据分析和商业计算”，

“计量金融”，“营销与零售科学”，“组织管理与战

略 ”共 4 个理学硕士项目。 

NYU Shanghai and NYU Stern School of Business 

have jointly delivered master’s programs since 

2019, and have launched a total of 4 Master 

of Science programs: "MS in Data Analytics 

and Business Computing", "MS in Quantitative 

Finance", "MS in Marketing and Retail Science", 

and "MS in Organization Management and 

Strategy". 扫码了解更多 
Scan to Learn More
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硕士毕业们凭借扎实的专业技能与突出的综合素质，获得众多知名企业青睐，就业成绩

斐然。其就业去向主要分布在金融服务、互联网 / 科技、咨询、消费品等四大领域。雇

主企业包括苹果、彭博、字节跳动、中信证券、德勤、华泰证券、IBM、摩根大通、普

华永道、宝洁、联合利华等行业头部公司。 

With solid professional skills and outstanding comprehensive quality, 

graduates have gained the favor of many well-known enterprises and 

achieved remarkable employment results. The employment destinations 

of graduates are mainly distributed in four major fields: Financial Services, 

Internet/Technology, Consulting and Consumer Goods. Notable employers 

include Apple, Bloomberg, ByteDance, CITIC Securities, Deloitte, Huatai 

Securities, IBM, JPMorgan Chase, PwC, P&G, Unilever and other industry- 

leading companies. 
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职业发展中心
CENTER FOR 
CAREER 
DEVELOPMENT

学生职业生涯教育 
STUDENT CAREER EDUCATION 01
雇主合作 
EMPLOYER COLLABORATION02
校友合作 
ALUMNI COLLABORATION03 
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上海纽约大学职业发展中心是负责学校本科生和研究生

职业发展教育和就业实践指导的重要职能部门。基于上海

纽约大学通识博雅的教育理念、学术研究性大学的建设

方向、世界公民的人才培养目标，立足于学校生源国际化、

组成多元化的特色，上海纽约大学职业发展中心一直致

力于开展系统化、精准化、个性化、全程化的创新型学

生职业生涯教育实践，引导学生积极探索自我，树立正

确的择业观，提升其全球职业胜任力。同时，中心与雇主、

校友、教授倾力合作，嫁接多元资源与机会，助力学生

实现个人职业发展目标。 

The NYU Shanghai Center for Career Development 

(CCD) offers innovative and personalized career 

education and guidance to all undergraduate and 

graduate students. Guided by NYU's educational 

phi losophy of l iberal  arts ,  commitment to 

research, and objective to nurture global citizens, 

the CCD encourages students to actively explore 

their career interests and enhance their global 

employability. Additionally, the CCD works 

closely with employers, alumni, and professors, 

connecting students with a wealth of resources 

and opportunit ies to support their  career 

development goals. 
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01 学生职业生涯教育
STUDENT CAREER EDUCATION 

全球胜任力 Global Competencies 

自我认知  Self-awareness 领导能力 Leadership

交流沟通 Communication 坚韧不拔 Resilience 

团队合作 Collaboration 科技素养 Technology 

创新创造 Creativity and Innovation 跨文化交流
Intercultural and Global Fluency 

审辨性思维 Critical Thinking

四阶段职业发展体系 EVDP 4-Stage Career Development System 

职业发展中心基于职业发展理论和在校学生特质，提炼出了适合上海纽约大学学生的职

业发展 4 阶段框架和支持生态。精准定位不同阶段学生的特点，全面覆盖其发展需求。

Based on the 4-stage career development model, the CCD has created a series 

of career education programs for students to cover their career development 

needs at every stage, pinpointing to the needs of students in different stages. 

Self Exploration Major & Career
自我探索   专业与职业

Industry Research Work vs. Grad School 
行业研究 工作与深造

Students
学生

 Action Plan Global Experience
行动计划 全球化视野

 Professional Leadership & 
Network Professionalism 
社交网络 领导力和专业性
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全天候线上生涯实验室 24/7 Online Innovative CareerLab 

6门
求职技能课
Online 
Courses

行业 Industry 简历 Resume 面试  Interview 

实习 Internship 社交 Networking 推荐信  Cover Letter

11只
数字工具箱
Digital 
Toolkits

3座
视频图书馆
Video 
Libraries

职业发展中心流媒体平台 
NYU Stream 

上海纽约大学就创业直播平台
Employment and Entrepreneurship Platform 

领英学习平台
NYU Training 
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亮点职业发展项目和活动 Featured Career Programs and Events 

纽约大学校友导师项目 NYU Alumni Executive Mentor Program 

纽约大学全球校友会与上海纽约大学职业发展中心于 2014 年共同发起了这一项目。为
期一年的项目将处于职业探索初期的学生与在亚洲工作的纽约大学资深校友结成对子，
帮助学生在资深校友导师的指导下深入了解市场与行业动态，搭建人脉网络，讨论学术
和职业发展目标。 

Launched in 2014 together with the NYU Global Alumni Programs, the year-long 

program pairs up NYU Alumni working in Asia with students taking their first 

attempts into the career world. The program, under NYU alumni’s support, helps 

students to build up a foundational understanding of industries and job markets, 

network among interested societies, and share their academic and career goals. 

社会影响力奖学金 Social Impact Internship Grant 

为鼓励学生进入公益领域开展职业探索、积累职业技能，为推动社会发展与全球问题的
解决产生积极影响，职业发展中心于 2017 年起设立“社会影响力奖学金” 项目。奖学
金设立以来，已支持近 100 名同学赴中国、美国、英国、巴基斯坦、印度、肯尼亚、哥
伦比亚、立陶宛等近 10 个国家和地区的公益组织进行深度暑期实习，覆盖教育、医疗、
环境等多个领域。 

Aimed at empowering students who devoted themselves to unpaid summer 

internships in non-profit organizations, the CCD set up the Social Impact 

Internship Grant in 2017, which has already supported around 100 students 

interning in about 10 countries and regions, including China, the United States, 

the United Kingdom, Pakistan, India, Kenya, Colombia, Lithuania, and more. 
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潜能无限大会 I AM LIMITLESS Conference 

“潜能无限”学生职业发展年会是由职业发展中心举办的年度会议。活动通过对话行业
精英、学术大咖、上纽校友和优秀朋辈，聆听他们的真诚分享，激发学生无限潜能，共
同探索富有社会影响力的职业发展路径。 

The I AM LIMITLESS Conference is an annual event hosted by the CCD 

featuring a week of career exploration sessions and panels with professors, 

industry professionals, and alumni. The conference aims to help students kick-

start their career paths, strengthen leadership skills, and make a social impact. 

行业兴趣小组 Industry Interest Group 

职业发展中心为了能够更加主动、精准地支持学生多样化的职业发展方向，在学生中组织了
四个行业兴趣小组，分别为金融与咨询，艺术、市场营销与传播，非盈利与国际组织，以及
科技、创业与可持续，为学生提供行业讯息、就业机会、商赛支持并定制职发讲座活动等。 

Based on students’ interests and career aspirations, the CCD has created 

four industry interest groups in Finance & Consulting, Arts, Marketing & 

Communications, Nonprofits & International Organizations, and Technology, 

Entrepreneurship & Sustainability, providing industry insights, job opportunities, 

competition support, customized career development sessions and more. 

多元共融生涯平台 Diversity and Inclusion Career Hub 

为了特别关注国际学生、第一代大学生以及女性等群体在职场中面临的挑战和机遇，职
业发展中心搭建了多元共融生涯平台，汇聚了特色项目、职涯活动和求职机会，构筑一
个多元、公平和包容的社区，并助力学生实现个人成长与发展。 

With a specific focus on addressing the challenges and opportunities faced by 

international students, first-generation students, and women in the workplace, 

the CCD has established the Diversity and Inclusion Career Hub, encompassing 

programs, workshops and opportunities to cultivate a diverse, equitable, and 

inclusive community and empower individual career journeys. 
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02 雇主合作 
EMPLOYER COLLABORATION 

职业发展中心期待与各行业优质机构雇主建立长期紧密的合作关系，共同推动学校、企业、
行业、社会的创新发展。 

The CCD welcomes employers from all industries to explore collaborative 

opportunities together. 

招聘相关  Recruitment 

发布全职或实习信息 Full-Time Jobs or Internships Posting 

校园招聘会 On-Campus Career Fair 

校园宣讲会 On-Campus Recruitment Sessions 

人才推荐 Talent Recommendation 

简历册 Resume Book 

机构参访 Organization Visit 

职业发展中心雇主服务官网 
Employer Service Official Website 
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校企合作项目 
Employer Collaboration Programs 

针对学生职业兴趣，职业发展中心依托于五大行业兴趣小
组，期待与各行业雇主组织筹办 : 

Based on  s tudents ’  in terests  and career  

aspirations, the CCD has established five industry 

interest groups and looks forward to working with 

employers in various industries to organize the 

following activities: 

行业分享会  Distinguished Industry Speaker Series 

机构参访 Organization Visit 

大咖分享 Panel Talk 

商业比赛 Business Challenge 

实践基地 Practice Base 

职业发展训练营 Career Bootcamp 

三大门户校园联动 
Portal Campuses 
Connection 

3 35,000+ 
链接 35300 个雇主企业 
Employers 

20+ 
覆盖超过 20 个行业 
Industries 

25,000+
年均提供超 25000 个就业
实践机会 
Job Openings Annually 
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03 校友合作 
ALUMNI COLLABORATION 

职业发展中心鼓励校友积极利用学校所提供的各类资源助力个人职业发展。与此同时，
中心也期待与来自纽约大学三大门户校园的杰出校友就学生职业发展培养与招聘进行深
入合作。校友们可通过参加社交活动、分享职场经历、成为校友导师、参与招聘活动等方式，
与在校学生互动，增强与母校的联系。如您有实习或全职岗位的招聘需求或有意向在上
海纽约大学举办招聘、职业发展等活动请联系我们。 

The CCD encourages alumni to leverage our comprehensive resources. The 

CCD also looks forward to fostering collaborations with distinguished alumni 

from New York University's three major campuses in areas such as student 

career development, networking, and recruitment. Please contact us if you 

want to post internship or full-time opportunities, or if you are interested in 

organizing recruitment and career development events at NYU Shanghai. 

2,500+ 
上海纽约大学校友人数 
NYU Shanghai Alumni 

650,000+ 
纽约大学全球校友人数 
NYU Alumni 
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